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Zápis č. 4 

ze zasedání Zastupitelstva obce Klokočná č. 4/2018 

konaného dne 25. 7. 2018 v 1900 hod. v sále Hostince Na Klokočné 

 

 

Přítomni:  Ing. Miloslav Rovný, Petr Prokýšek, Mgr. František Bártek, Martin Pávek, 

František Bašta 

Omluveni:   Ing. Blanka Habrmanová Ph.D, Jan Malý 

Neomluveni:  

 

Celkový počet přítomných zastupitelů:  5 

Celkový počet nepřítomných zastupitelů:  2 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Klokočná zahájil starosta obce Miloslav Rovný (dále 

„předsedající“), přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. 

Informace podle § 93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích byla na úřední desce 

Obecního úřadu Klokočná zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to 

od 17. 7. 2018 do 25. 7. 2018. Předsedající dále konstatoval, že dle prezenční listiny je 

přítomno 5 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2. Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Předsedající navrhl, aby ověřovateli zápisu byli pan Petr Prokýšek a pan František Bašta, 

zapisovatelem paní Šárka Machaňová. Předsedající vyzval zastupitele k vznesení 

protinávrhů. Předsedající vyzval přítomné občany, aby se k návrhu vyjádřili. K návrhu se 

nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení:  

„Zastupitelstvo obce Klokočná určuje ověřovateli zápisu pana Petra Prokýška a pana 

Jana Malého, zapisovatelem paní Šárku Machaňovou.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Petr Prokýšek, František 

Bártek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  5 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-34-4/2018 bylo schváleno. 

3. Schválení programu 

Předsedající seznámil členy zastupitelstva i všechny přítomné s návrhem programu 

zasedání v souladu s pozvánkou. Předsedající přečetl připravený a zveřejněný následující 

program: 

1) Zahájení zasedání zastupitelstva 

2) Určení ověřovatelů a zapisovatele 
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3) Schválení programu 

4) Informace o ověření zápisu z předchozího zasedání 

5) Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 

6) Rozpočtové opatření č. 4/2018 

7) Odpady – schválení výběrového řízení a smlouvy s FCC 

8) Schválení Závěrečného účtu Ladova kraje za rok 2017 

9) Hřbitov – zahájení užívání dosud nevyužité severní části 

10) Hostinec Na Klokočné – řešení nevyhovujícího tech. stavu - info 

11) Místní rozhlas – výběrové řízení na projektovou dok. - info 

12) Dotace IROP – Doprava 2018 – chodníky v obci - info 

13) Dotace pro JSDHO – dopravní automobil - info 

14) Informace k podzimním volbám do zastupitelstev obcí 

15) Různé 

• Kulturní akce  -   Moravské vinobraní s cimbálem 

- Svatohubertské kulinářské slavnosti 

- Klokočenský klobouk 

16) Diskuze – otevřené fórum 

Předsedající navrhl doplnění programu vložením tří nových bodů za bod 9) Hřbitov a to 

nový bod 10) Schválení aktualizovaných Stanov SORJ, bod 11) Projekt Kanalizace 

Klokočná – informace a bod 12) Dopis k pořizování změny č. 2 ÚP obce Klokočná - 

informace. Číslování ostatních bodů se posune. 

Předsedající vyzval zastupitele, aby se k navrženému programu vyjádřili. K návrhu se 

nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje předložený a zveřejněný program veřejného 

zasedání, doplněný o nové tři body - bod č. 10) Schválení aktualizovaných Stanov SORJ, 

bod č. 11) Projekt Kanalizace Klokočná – informace a bod č. 12) Dopis k pořizování 

změny č. 2 ÚP obce klokočná - informace.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Petr Prokýšek, František 

Bártek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  5 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval 0 

Usnesení č. U-35-4/2018 bylo schváleno. 

4. Informace o ověření zápisu z předchozího zasedání 

Předsedající konstatoval, že zápis byl ověřen. Proti zápisu byly podány námitky ze strany 

pana Mgr. Františka Bártka, které byly na pracovní poradě zastupitelstva projednány a 

zápis byl dne 14. 6. 2018 upraven, vzájemně odsouhlasen a následně zveřejněn. 

5. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 



Zápis č. 4/2018 – Veřejné zasedání zastupitelstva 25. 7. 2018 

 
Stránka 3 z 11 

Předsedající vyzval předsedu Kontrolního výboru Mgr. Františka Bártka, aby informoval, 

která usnesení zastupitelstva z minulého zasedání byla splněna. Mgr. Bártek informoval, 

byla 3 členným kontrolním výborem provedena kontrola zápisu č. 3/2018 ze dne 14. 6. 

2018 (datum opraveného zápisu) a nebyly nalezeny žádné nedostatky, bod 11 a bod 18 

byly splněny.  

6. Rozpočtové opatření č. 4/2018 

Předsedající seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 4/2018, kterým se mění 

závazné ukazatele Rozpočtu obce tak, aby se reagovalo na změnu rozložení příjmů a 

výdajů obce. Celkem obec zvyšuje příjmy o 39.003,50 Kč a výdaje zvyšuje o 126.953,60 

Kč. 

Příjmy; 

1. Paragraf 0000 položka 1122 - jedná se o daně, které platíme jako obec z našeho zisku, 

odvedeme je, ale stát nám je zase pošle zpět. Stejná položka je pak na straně výdajů. 

2. Paragraf 0000 položka 4113 a položka 4121 - jedná se o přesun dotace na Územní 

studii veřejných prostranství z položky na položku kvůli tomu, aby to sedělo s rozpoč-

tem města Říčany, které nám peníze poslaly. 

3. Paragraf 2310 položka 2226 – jedná se pouze o přesuny příspěvků do SORJ v rámci 

vyrovnání investičních příspěvků za vodovod 

4. Paragraf 3722 položka 2324 - jedná se o příspěvek Ladova Kraje na akci Ukliď si svůj 

kraj 

Výdaje: 

1. Paragraf 2310 položka 5137- jedná se o výdaj na vodoměry, které dle zákona hradí 

obec 

2. Paragraf 2310 položka 6349 - za čtvrtletí budeme platit 19.098,- Kč za majetkový po-

díl na SORJ a za pololetí 17.500,- Kč členský příspěvek do SORJ. Celkem tedy 

4*19.098,- Kč a 2*17.500,- Kč   

3. Paragraf 3745 položka 5175 – jedná se o pohoštění brigádníků při hromadných akcích 

OÚ (Čistý Ladův kraj – úklid a sázení stromků v obecním lese) 

4. Paragraf 6399 položka 5362 - jedná se o daně, které platí obec ze svého zisku, odvede 

je, ale stát je zase pošle zpět. Stejná položka je na straně příjmů.  

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo z přítomných se nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná, v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2018, které tvoří 

Přílohu č. 1 tohoto zápisu.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Petr Prokýšek, František 

Bártek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  5 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-36-4/2018 bylo schváleno. 

7. Odpady – schválení výběrového řízení a smlouvy s FCC 
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Předsedající se odkázal na minulá zasedání zastupitelstva, kdy průběžně podrobně 

informoval zastupitele a i občany o průběhu výběrového řízení a i skutečnosti, že dne 23. 

5. 2018 toto výběrové řízení skončilo. Minule informoval, že v tu dobu se nabídka detailně 

prověřovala a běžel termín na případné odvolání. Nyní se postupně projednává a 

odsouhlasuje v zastupitelstvech. Následně na Valné hromadě svazku obcí a dojde 

k podpisu smlouvy. Bude se jednat o rámcovou smlouvu na jednotkové ceny na dobu 2 let. 

Poté budou obce již samostatně uzavírat své smlouvy na své konkrétní 

podmínky/požadavky. 

Předsedající zrekapituloval, že návrh smlouvy použité ve výběrovém řízení, jako součást 

zadání, byl schválen všemi zastupitelstvy (u nás usnesením č. U-71-8/2017). Finální text 

smlouvy s FCC s Přílohou č. 1 - Ceník, včetně Výchozí specifikace předmětu plnění pro 

Klokočnou a dále i návrh následujícího usnesení připraveného poradenskou firmou a 

společného všem obcím rozeslal starosta všem zastupitelům již dne 7. 6. 2018. Žádný 

z těchto dokumentů nebyl nikým připomínkován. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo z přítomných se nevyjádřil.  

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje, v souladu s doporučením hodnotící komise, 

výběr dodavatele v rámci zadávacího řízení na veřejnou zakázku s názvem: „Sběr, 

přeprava a odstraňování odpadu - sdružení Struhařov", vyhlášenou dne: 9.2.2018, Ev. 

číslo zakázky ve Věstníku veřejných zakázek: Z2018-004932, tedy výběr dodavatele FCC 

Česká republika, s.r.o., IČ: 45809712, se sídlem: Ďáblická 791/89, 182 00 Praha 8, jehož 

nabídka byla vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější a dále pověřuje starostu obce 

k podpisu smlouvy s uvedeným vybraným dodavatelem, která byla součástí zadávacích 

podmínek k výše specifikované veřejné zakázce. Text smlouvy vč. příloh tvoří Přílohu č. 

2 tohoto zápisu." 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Petr Prokýšek, František 

Bártek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  5 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-37-4/2018 bylo schváleno. 

8. Schválení Závěrečného účtu Ladova kraje za rok 2017 

Předsedající informoval, že obec Klokočná je členem svazku obcí Ladův Kraj. K 

31.12.2017 tvořilo svazek stále 22 členských obcí. K 31.12.2017 byl vykázán zůstatek na 

bankovních účtech svazku ve výši 1 861 838 Kč. Tento zůstatek je způsoben převodem 

volných prostředků z roku 2016 ve výši 1 899 839 Kč a tím, že nebyly realizovány některé 

plánované akce. Od roku 2005 je členský příspěvek 25,- Kč / obyvatele. Celkový příjem 

členských příspěvků v roce 2017 činil 1 070 550 Kč. Celkové příjmy svazku za rok 2017 

činily 2 139 707,- Kč a celkové výdaje 2 177 708,- Kč. Svazek v roce 2017 hospodařil 

s náklady ve výši 2 202 747,20 Kč a s výnosy ve výši 2 118 808,41 Kč. Hospodářský 

výsledek dosáhl ztráty ve výši 83 938,79 Kč. Závěrečný účet byl zveřejněn na webových 

stránkách obce začátkem června. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

K návrhu se nikdo nevyjádřil.  
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Předsedající přečel návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje závěrečný účet Ladova kraje za rok 2017 bez 

výhrad.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Petr Prokýšek, František 

Bártek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval  

Výsledek hlasování: Pro  5 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-38-4/2018 bylo schváleno. 

9. Hřbitov – zahájení užívání dosud nevyužité severní části 

Předsedající informoval, že kapacita stávající části hřbitova – veřejného pohřebiště je již 

vyčerpána, pokud bychom nechtěli i její spodní část u vstupu nechat zaplnit hroby. To se 

však jeví jako nevhodné. Takto zůstává volná plocha pro shromáždění pozůstalých 

zejména při pohřbech, obřadech, dušičkách apod. 

Předsedající zrekapituloval důležité i historické údaje vztažené ke hřbitovu na Klokočné; 

1. Původně až do roku 1922 byli občané obce pohřbíváni na hřbitově u děkanského kostela 

v Mnichovicích – do jeho zaplnění, kdy se následně hřbitov přemístil směrem k Hrusi-

cím, což pro Klokočnou již bylo moc vzdálené. 

2. Občané Klokočné se proto usnesli postavit si svůj hřbitov. 

3. Místo pro hřbitov nabídl obci nezištně pan František Pačes – tehdejší starosta. 

4. První „Plán na stavbu hřbitova“ uvažoval se zřízením 92 hrobek a 124 hrobů je okolko-

ván kolkem s letopočtem 1919, a pokrývá i severní, doposud nevyužívanou část po-

zemku. 

5. První záznam o pohřbu je z roku 1922. 

6. V současnosti je hřbitov umístěn na části pozemku parc. č. 106/3. 

7. V katastru nemovitostí má celý pozemek parc. č. 106/3 uvedeno využití jako pohřebiště 

(na jižní, nejmenší části pozemku je přitom parkoviště, na střední části je současný hřbi-

tov a severní část je zatím využívána zemědělsky) 

8. V územním plánu je část pozemku určeného pro hřbitov v Hlavním výkresu označena 

jako VZ (veřejná zeleň), v textové části je VZ s určením hlavní funkční využití: "zá-

měrně založené, případně záměrně dotvořené plochy zeleně, případně plochy hřbitovů" 

- takže v souladu 

9. V územní studii veřejných prostranství je severní část řešena pro umístění hrobových 

míst, rozptylové loučky a kolumbária. 

10. Na PPZ č. 44 dne 13. 6. 2018 byla pracovní verze situace severní části zpracovaná ing. 

arch. Plickou (konzultovaná s České hřbitovy) projednána zastupiteli pouze s drobnými 

připomínkami, týkajících se oplocení drátěným pletivem. 

11. Ing. arch Plicka poté dopracoval v 07/2018 dokumentaci řešení severní časti hřbitova 

s kapacitami; 

• 16 míst v kolumbáriu 

• 36 malých / urnových hrobových míst 

• 18 jednohrobů 

•   5 dvojhrobů 
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12. V současné době je na hřbitově umístěno 75 hrobek/hrobových míst, takže prapůvodní 

záměr se ani s touto novou severní částí nenaplňujeme. Tudíž se nejedná o rozší-

ření, pouze o zahájení užívání dosud nevyužívané části veřejného pohřebiště v severní 

části pozemku parc. č. 106/3 k. ú. Klokočná.  

13. Vzhledem k tomu, že v severní části budou nové prvky (rozptylová loučka a kolum-

bárium), a zejména dojde k novému užívání té části, tak je třeba to schválit. 

Následně předsedající promítnul a odprezentoval řešení rozvržení doposud nevyužívané 

severní části hřbitova.  

Předsedající poté popsal následné kroky 

• Bude se muset změnit/upravit Hřbitovní řád a stanovit sazby (sazby nájemného za HM 

a místo v kolumbáriu).  

• Se ZEA Světice se projedná ukončení jejich činnosti a předání pozemku (zoraný, 

uvláčený, …). 

• Na podzim/v zimě se zhotoví oplocení – drátěné pletivo + stavba kolumbária (2 

výběrová řízení). 

• Na jaře sázení habrů (brigáda???) + osetí travou.  

• Takže první hroby na jaře – do té doby stop-stav. 

• Současně bude dokončena a zprovozněna aplikace na FM hřbitova. 

Předsedající poté vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. Nikdo 

z přítomných se nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

"Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje zahájení užívání dosud nevyužité části veřej-

ného pohřebiště v severní části pozemku parc. č. 106/3, k. ú. Klokočná. V nově užívané 

části veřejného pohřebiště budou umístěna hrobová místa (malá a velká), kolumbárium 

a rozptylová loučka s lavičkami. Oplocení bude drátěným pletivem s živým plotem, ze 

severu bude oplocení tvořit kolumbárium. Provedeno bude dle dispozičního řešení zpra-

covaného Ing. arch. Ivanem Plickou v 07/2018, které tvoří Přílohu č. 3 tohoto zápisu." 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Petr Prokýšek, František 

Bártek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  5 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-39-4/2018 bylo schváleno. 

10. Schválení aktualizovaných Stanov SORJ 

Předsedající se odkázal na minulé zasedání zastupitelstva, kdy informoval o přípravě 

nových Stanov svazku, které mají umožnit rozšíření aktivit svazku o tzv. Dílčí aktivity, na 

nichž se můžou podílet jen některé členské obce, případně i obce, které nejsou členy 

svazku. Tím aktivity obcí nejsou omezeny souhlasem všech členských obcí. Tato 

spolupráce se osvědčila zejména při žádostech o dotaci (Bio popelnice + biokontejnery), 

nebo různých VŘ, jako svozové svazkové auto na kontejnery, či řešení odpadového 

hospodářství. Stanovy připravovala pracovní skupina, ve které je i on a Mgr. Jiří Slavík. 

Stanovy byly dopracovány a starosta jejich poslední verzi posílal zastupitelům k 

prostudování a k zaslání případných připomínek dne 8. 6. 2018. Nikdo ji nepřipomínkoval. 



Zápis č. 4/2018 – Veřejné zasedání zastupitelstva 25. 7. 2018 

 
Stránka 7 z 11 

Ani na červnové Valné hromadě svazku nevznikl z žádné jiné obce návrh na úpravu. Tím 

se jedná o finální verzi, která je postupně jednotlivými obcemi svazku odsouhlasována. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo z přítomných se nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje aktualizované Stanovy SORJ, které tvoří 

Přílohu č. 4 tohoto zápisu." 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Petr Prokýšek, František 

Bártek, František Bašta 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  5 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-40-4/2018 bylo schváleno. 

11. Projekt Kanalizace Klokočná - informace. 

Předsedající informoval, že v rámci akce „Kanalizace Klokočná“ se krom projektových 

prací zajišťují i inženýringové práce. Zajišťují se různá stanoviska, souhlasy, rozhodnutí. 

Při jednání s vlastníky pozemků dotčených tímto projektem pro podání žádosti o DÚR byl 

ze strany paní Renáty Hubkové vznesen požadavek/návrh, aby obec převzala do vlastnictví 

pozemky parc. č. 326/1 a 326/6 vedené v KN jako trvalý porost, ale sloužící jako účelová 

komunikace. Pod těmito pozemky je třeba vést kanalizační řad pro odkanalizování 

severovýchodních nemovitostí obce. Bylo domluveno, že by se jednalo o bezúplatný 

převod – dar obci. Toto bylo projednáno a odsouhlaseno na veřejném zasedání 

zastupitelstva dne 20. 9. 2017 za osobní účasti RH. Od té doby obec konala v dobré víře, 

že předjednaná dohoda bude naplněna. Uzavření dohody však bylo stále oddalováno, až 

v pátek 20. 7. 2018 RH oznámila, že darovací smlouvu, ani souhlas se stavbou dávat 

nebude. Starosta se s paní RH v úterý 24. 7. 2018 sešel a při vcelku konstruktivním jednání 

došlo k dohodě, že darovací smlouva se uzavírat nebude, ale souhlas se stavbou paní RH 

poskytne. Do původní smlouvy o souhlasu s provedením stavby se převzala některá 

ustanovení z darovací smlouvy. Jedná se zejména o povinnosti stavebníka při realizaci 

stavby a uvedení pozemků do původního stavu. S paní RH je předjednána schůzka 

v příštím týdnu, kde se předpokládá uzavření smlouvy. Pokud by k uzavření smlouvy 

nedošlo, tak se bude muset mnohé měnit, a navíc dojde ke skluzu projektových a 

inženýringových prací. Bude se muset předělat projektová dokumentace a vyžádat úplně 

nová stanoviska DOSS. Z připravovaného projednávání DÚR bude muset být vyjmuta část 

stoky "B", jež měla vést přes pozemky ve vlastnictví paní Hubkové dále na východ obce. 

Nemovitosti na stoce "B" u státní komunikace (pozemky na západním konci stoky "B" - 

od parc.č. 322/48 po parc.č. 333/3) se odkanalizují stokou svedenou obecní komunikací 

vedoucí kolem pozemků parc.č. 322/51 a 322/52 do stoky u lesa.  

Předsedající se dotázal přítomné paní Renáty Hubkové, zda takto poskytnutá informace 

byla v souladu s jejich úterním jednání. Paní Renáta Hubková to potvrdila. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska, 

případně dotazy. Nikdo z přítomných se nevyjádřil. 

12. Dopis k pořizování změny č. 2 ÚP obce Klokočná - informace 
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Předsedající informoval, že dnešního dne ráno obdržel zprávu od Mgr. Jiřího Nezhyby, 

advokáta, který starostu jménem svého klienta, pana Františka Bártka, oslovil ve věci po-

řizování změny č. 2 územního plánu obce Klokočná, konkrétně vymezení plochy dopravní 

infrastruktury DI1 na částech pozemků parc. č. 329/2, 329/7, 329/10 a 329/12, k. ú. Klo-

kočná. Napsal k tomu dopis, a požádal o to, aby se otázka pořízení změny č. 2 Územního 

plánu zařadila na program jednání dnešního zasedání zastupitelstva obce. V případě Va-

šeho zájmu jsem otevřen k domluvě na schůzce ve věci změny č. 2 Územního plánu. Na to 

starosta reagoval, že na dnešním zasedání se může jednat pouze a jen jako o poskytnutí 

informace o obdržení dopisu s tím, že projednání jeho obsahu bude až po důkladném se-

známením se s jeho obsahem všemi členy zastupitelstva, včetně názoru našeho smluvního 

právníka, případně dalších jednání v této záležitosti. Tudíž, že se jeho obsah může projed-

návat nejdříve na příštím zasedání zastupitelstva, které se koná 26. 9. 2018. Tím že jednak 

bude zajištěna informovanost zastupitelů a dále i informovanost občanů, abychom neome-

zili jejich zákonné právo vyjadřovat na zasedání zastupitelstva obce svá stanoviska k pro-

jednávaným věcem. Vzhledem k tomu, že tato záležitost je v podstatě všemi občany velice 

pozorně sledována, tak její projednávání značnou měrou ovlivní i účast občanů na jednání. 

Starosta poděkoval za nabídku - otevřenosti k domluvě schůzky ve věci změny č. 2 Územ-

ního plánu. Přislíbil prověřit časové možnosti našeho smluvního právníka, včetně obecního 

úřadu, případně zastupitelů a navrhnout několik termínů. V následné korespondenci si po-

tvrdili, že na dnešním zasedání vezmeme dopis na vědomí. 

Následně předsedající vyzval Mgr. Františka Bártka, zda chce k tomu něco dodat. 

František Bártek nabyl přesvědčení, že by se dopis měl na veřejném zasedání přečíst, 

současně si myslí, že obec nerespektuje rozhodnutí soudu. Předsedající vyzval pana Bártka, 

že pokud jej chce nyní přečíst, tak jej tedy může přečíst. Pan Bártek odpověděl, že má 

rozbité brýle a dopis nemůže z daného důvodu přečíst, že dopis byl adresován starostovi, 

tak by jej měl přečíst on. Předsedající to odmítl, že dopis obdržel teprve dnešního dne, 

nestačil si jej ani celý přečíst, pouze jej jen přelétl a tudíž nechce předčítat něco s čím není 

řádně seznámen. 

Předsedající závěrem vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Pan PH se domnívá, že je zbytečné dopis na veřejném zasedání číst a zasedání prodlužovat, 

neboť nikdo z přítomných nemá právní vzdělání. Pan PN navrhl, aby obec na svých 

webových stránkách dopis zveřejnila.  

Předsedající se dotázal pana Bártka, zda souhlasí se zveřejněním dopisu na webových 

stránkách obce. Pan Bártek potvrdil že souhlasí. 

Zastupitelstvo obce bere Dopis k pořizování změny č. 2 územního plánu Klokočná ze dne 

25. 7. 2018 na vědomí a zveřejní ho na svých webových stránkách. 

13. Hostinec na Klokočné – řešení nevyhovujícího technického stavu - info 

Předsedající se odkázal na minulé zasedání zastupitelstva a informoval, že ve věci přípravy 

kompletní rekonstrukce objektu se započalo. 

• Na základě usnesení z VZZ Stavební komise projednala zásady zadání, resp. 

Stavebního programu. Je to velice důležitý dokument – zadání pro další řešení. 

• Zpracovává jej Ing. arch. Tomáš Bezpalec. Ten připravil první verzi, která byla 

projednána na pracovní poradě zastupitelstva. Tam bylo navrženo dimenzovat vnitřní 

prostor na maximálně 50 jídel a sál na 150 osob.  

• Probíhá zaměření objektu geodety – záměra bude součástí zadání. 

• Kontaktují se ateliéry, které za tyto předpokládané odměny budou ochotny „naplno“ 

zpracovat architektonickou studii. 

• Kontaktují se renomovaní odborníci/architekti, kteří by byli v odborné komisi. 
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Předsedající následně vyzval Františka Baštu, aby přítomné informoval jak se vyvíjí 

odstranění závad bránících užívání. Pan František Bašta oznámil, že elektikář se v hostinci 

zastaví v následujícím týdnu a provede potřebné úpravy/opravy a vystaví revizi. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo z přítomných se nevyjádřil. 

14. Místní rozhlas – výběrové řízení na projektovou dokumentaci - info. 

Předsedající informoval, že smlouva o dílo se společností Bártek Rozhlasy s.r.o. byla 

podepsána. Termín dokončení díla je konec srpna. Na základě těchto projektů bude 

v souladu se Směrnicí č. 1/2014 obce Klokočná následně vypsáno výběrové řízení na 

zhotovitele akce Místní rozhlas. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Nikdo z přítomných se nevyjádřil. 

15. Dotace IROP – Doprava 2018 – chodníky v obci – info. 

Předsedající informoal o výzvě MAS – IROP na Dopravu. Z této výzvy je možno 

podporovat, a pro Klokočnou možno uplatnit, chodníky, parkoviště, V.O.. Spoluúčast obce 

je u této výzvy 5%. Termín pro odevzdání žádostí je 30. 11. 2018.  

Vzhledem k potřebě řešit bezpečnost chodců podél státní silnice se chceme pokusit zažádat 

o tuto dotaci. Výhodou je, že máme zpracovanou ÚSVP, kde je řešena doprava – chodníky 

a odstavná parkoviště. To je třeba nechat rozpracovat do PD pro stavební řízení, pak zahájit 

stavební řízení a souběžně i výběrová řízení na zhotovitele (do termínu odevzdání žádosti 

je třeba mít co největší rozpracovanost). I vzhledem k dotaci bude lepší dělat etapizaci. 

Zahájit se musí tedy zajištěním PD. Problém byl v tom, že v současné době sehnat 

projektanta, který by dokumentaci včetně projednání zajistil v požadovaném čase 

září/říjen, bylo skoro nereálné. Přesto se podařilo jednoho projektanta zajistit a přípravné 

projektové práce již byly zahájeny. Starosta společně s ing. arch Bezpalcem s projektantem 

již několikrát prošli obec a předali projektové podklady – zaměření. Problémů je několik, 

jako např. nedostatečná šířka chodníků oproti normovým požadavkům a dále to, že část 

pozemků je ve vlastnictví soukromých osob od kterých bude třeba získat souhlas se 

stavbou. 

Starosta projednal na zasedání Stavební komise – jednak postup a dále koordinaci tohoto 

projektu s připravovaným projektem kanalizace. 

Na pracovní poradě zastupitelstva byl postup řešen. Zpracované projektové dokumentace 

i pro případ, že bychom se žádostí o dotaci neuspěli nebudou marné. Případně je budeme 

mít připravené do budoucna.  

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska, 

případně dotazy. Nikdo z přítomných se nevyjádřil. 

16. Dotace pro JSDHO – dopravní automobil - info 

Předsedající informoval, že žádost byla v červnu řádně a včas zaregistrována a odeslána. 

Poděkoval všem, co se na tom podíleli – velitel JSDHO, hasiči František Mládek a Katka 

Knapová a za OÚ Blanka Habrmanová a Šárka Machaňová. 

Nyní tedy očekáváme, zda bude žádost přijata. Starosta se telefonicky informoval na stav 

žádosti na HZS, kde mu bylo sděleno, že žádost prošla úspěšně 1. fází – formální kontrolou, 
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kde bylo zjištěno, že vše jsme doložili se všemi náležitostmi. Nyní probíhá 2. fáze – 

hodnocení kritérií a dle neoficiálního sdělení máme velkou šanci dotaci získat. Pak bude 

třeba ještě znovu tendrovat dodávku vozidla. 

Předsedající vyzval velitele JSDHO, aby jej případně doplnil, zejména ve věci tendrování 

– výběrového řízení na dodávku vozidla. Velitel JSDHO sdělil, že nemá, co by více dodal 

a potvrdil, že se ceny s časem dost mění.  

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska, 

případně dotazy. Nikdo z přítomných se nevyjádřil. 

17. Informace k podzimním volbám do zastupitelstev obcí 

Předsedající informoval, že ve dnech 5. - 6. 10. 2018 se konají volby do zastupitelstev obcí. 

Do této doby se musí zajistit následující úkoly, které budou občané registrovat, či již 

registrují; 

• 30. 5. 2018 - na minulém zasedání zastupitelstva, byl usnesením stanoven počet členů 

zastupitelstva - 7 členů  

• 19. 6. 2018 – byla na obecním webu zveřejněna Informace k podávání kandidátních 

listin 

• 12. 7. 2018 – byl zveřejněn potřebný počet podpisů na peticích pro nezávislé kandidáty 

a sdružení nezávislých kandidátů. 

• 14. 7. 2018 – byl zveřejněn seznam vytvořených volebních obvodů 

• 31. 7. 2018 – termín pro podání kandidátních listin registračnímu úřadu 

• 31. 7. – 6. 8. 2018 – možnost doplňovat další kandidáty na kandidátní listiny, nebo 

měnit jejich pořadí 

• 2. 10.2018 – termín dodání hlasovacích lístků voličům (na jednom hlasovacím lístku 

budou uvedeny všechny strany, resp. sdružení nezávislých kandidátů a nezávislí 

kandidáti). 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska, 

případně dotazy. Nikdo z přítomných se nevyjádřil. 

18. Různé 

• Kulturní akce 

Předsedající informoval, že po letních prázdninách nás v obci čeká bohatý kulturní 

život. Připravují se následující akce, na které všechny srdečně zve: 

• Moravské vinobraní s cimbálem    8. 9.2018 

• Svatohubertské kulinářské slavnosti 15. 9. 2018 

• Klokočenský klobouk   23. 9. 2018 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá 

stanoviska, případně dotazy.  

Pan MT položil otázku, zda by se v obci nemohla konat pouť současně s akcí 

vinobraní, že v tento termín se pouť tradičně konávala. Předsedající odpověděl, že si 

myslí, že už se to nedá stihnout připravit, na organizování je málo ochotných lidí a 

pozvánky s programem, včetně sponzorů, jsou již vytištěné. Pan MT doporučil oslovit 

pana JS. Předsedající odpověděl, že se zeptá pana JS, za by se organizování pouti 

nechtěl ujmout.  
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Pan DP doplnil, že Moravské vinobraní s cimbálem se letos v obci koná poprvé na 

základě inspirace z loňského výletu části obyvatel Klokočné do moravského sklípku.  

• Diskuze – otevřené fórum 

Předsedající vyzval všechny přítomné k diskusi a ukončil veřejné zasedání 

zastupitelstva obce Klokočná ve 20.00 hod. a poděkoval všem přítomným za účast a 

popřál hezké letní dny. 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

Příloha č. 1 -  Rozpočtové opatření č. 4/2018 

Příloha č. 2 -  Smlouva o poskytování služeb v oblasti nakládání s odpady 

Příloha č. 3 -  Řešení severní části hřbitova – 7 výkresů 

Příloha č. 4 - Aktualizované Stanovy SORJ 
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